
“Tā kā par iepriekšējo trenažieri ir saņemtas gana daudz labu atsauksmju, un tuvākajā laikā 
stadiona pārbūve vai papildināšana ar kādiem citiem trenažieriem nebūs iespējama, projekts 
būtu atbalstāms. 
 
Gunta Aizporiete, 
Ulbrokas sporta kompleksa vadītāja”  
 


